

Arizona, Good to know : Students, faculty and staff at Brophy College Prep Boys' School have a choice: get vaccinated for COVID-19 before September 10 or get tested for coronavirus two times a week, said manager Bob Ryan. Free test and free vaccination centers are accessible directly in the college. But this good decision to protect students does not suit everyone especially the anti-vaccine and anti-mask fools including the governor of the state who has signed a law to ban the mandates of masks and vaccines in public schools and offers incentives to schools and parents who support its law with amounts ranging from \$ **1,800 to \$ 7,000**. **This law does not apply, however, to private schools**. The anti-vaccine lobby which supposedly collected the signatures of "parents of 800 students" threatens to sue the college. **The question to ask is this: Who has an interest in the Wuhan virus and its variants persisting and destroying the foundations of American society by funding anti-health campaign propaganda and false information?** Follow our gaze on China, Russia and their puppets that are the Republican elected officials headed by the traitor Trump and his cronies.

Arizona, C'est bon à savoir : Les étudiants, les professeurs et le personnel de l'école Brophy College Prep pour garçons ont le choix : se faire vacciner contre le COVID-19 avant le 10 septembre ou se faire tester pour le coronavirus deux fois par semaine, a déclaré le directeur **Bob Ryan**. Des centres de test gratuit et de vaccination gratuite sont accessible directement dans le collège. Mais cette bonne décision pour protéger les élèves ne fait pas l'affaire de tout le monde surtout les tarés anti-vaccins et anti-masques dont le gouverneur de l'État qui a signé récessamment signé une loi pour bannir les mandats de masques et de vaccins dans les écoles publiques et offre des incitatives aux écoles et aux parents qui appuient sa loi avec des sommes allant de **1800\$ à 7000\$**. **Cette loi ne s'applique pas, néanmoins, aux écoles privées**. Le lobby anti-vaccins qui auraient récolté supposément la signature de " parents de 800 élèves " menace de poursuivre le collège. La question à se poser est la suivante : **Qui a intérêt à ce que le virus de Wuhan et ses variants persistent et détruisent les fondements de la société américaines en finançant de la propagande et des fausses informations anti-campagne sanitaire?** Suivez notre regard vers la Chine, la Russie et leurs marionnettes que sont les élus républicains avec à leur tête, le traite Trump et sa bande.

*) Brahm Resnik @brahmresnik

'A responsibility to the common good': Brophy College Prep is sticking to sweeping COVID-19 mandates after hundreds sign letter demanding changes. Jesuit high school for boys has educated McCains & Duceys.

<https://twitter.com/brahmresnik/status/1428213955068002307>

<https://www.12news.com/article/news/education/phoenix-private-school-faces-backlash-from-families-over-policy/75-513d2150-4694-4519-826e-4144e417bbb7>